
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 08/12/2020 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
 
ΘΕΜΑ: «Οικονομική ενίσχυση αιτείται ο “ΣΕΚ” υπέρ των  αιγοπροβατοτρόφων, με 

τους εν λόγω σε απόγνωση λόγω αυξήσεων τιμών στις ζωοτροφές» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως επισημαίνει ο «ΣΕΚ», πάνω από 4.000 αιγοπροβατοτρόφοι περιμένουν να 
αποκατασταθεί η αδικία που έγινε εις βάρος τους, καθώς, ενώ έχουν όλες τις 
προϋποθέσεις που έχει θέσει το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων για να 
εισπράξουν την ενίσχυση των 4 € ανά θηλυκό ζώο, λόγω της πανδημίας του “Covid 19”, 
η εν λόγω δεν τους έχει αποδοθεί ακόμη, με ευθύνη των Yπηρεσιών του ανωτέρω 
Yπουργείου. Οι δικαιούχοι αιγοπροβατοτρόφοι αναμένουν άμεσα να τους αποδοθούν 
τα σχετικά χρήματα, που τόση μεγάλη ανάγκη τα έχουν, μετά και το νέο χτύπημα που 
δέχτηκε ο κλάδος τους από την μεγάλη αύξηση των τιμών των ζωοτροφών και την 
μείωση της τιμής παραγωγού αρνιών και κατσικιών, αφαιρώντας την οποία αύξηση 
εσόδων από την αύξηση της τιμής του γάλακτος. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε να μεριμνήσετε άμεσα για να αποκατασταθεί η αδικία που έγινε εις βάρος 

των αιγοπροβατοτρόφων και να επισπευσθεί η είσπραξη της ανωτέρω ενίσχυσης, 

καθώς, για την όποια απροσδόκητη ως άνω αύξηση των ζωοτροφών, που τους 

ζημίωσε, οι ίδιοι δεν φέρουν ουδεμία ευθύνη; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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